
 

 PROTOKÓŁ Nr  3/17 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 16 maja 2017 roku 
 

 

 16 maja 2017 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem) Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko, a na zastępcę przewodniczącego posiedzenia wybrano jednogłośnie  

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem)  Pana Tomasza Zamojskiego. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz.  – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

 

1. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

2. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecni:  Pani Teresa Kuźma i Pan Sławomir Przekop. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

 

Pan Andrzej Rudziewicz  - mieszkaniec gminy Wiżajny 

     

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
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i powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia  

do realizacji zadania „Promoting healthy life style in order to reduce social isolation 
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and health issues” w ramach projektu transgranicznego w programie „Program 

Europejska Współpraca Terytorialna Interreg V-A LITWA-POLSKA 2014-2020”  

i zabezpieczenia w budżecie na 2018 rok środków finansowych na realizację tego 

zadania. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Wiżajny. 

6. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz zaopiniowanie 

uchwały w tej sprawie. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia  górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi wykonywane przez 

przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na trenie 

Gminy Wiżajny. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Strategii Rozwoju Gminy 

Wiżajny. 

9. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

10. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. 

11. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok, sprawozdania 

finansowego za 2016 rok. 

12. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 r. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

15. Sprawy bieżące. 

16. Wolne wnioski.  

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia  

połączonych Komisji oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

zadania „Promoting healthy life style in order to reduce social isolation and health issues”  

w ramach projektu transgranicznego w programie „Program Europejska Współpraca 
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Terytorialna Interreg V-A LITWA-POLSKA 2014-2020” i zabezpieczenia w budżecie  

na 2018 rok środków finansowych na realizację tego zadania. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie było czasu, żeby 

poruszyć ten temat wcześniej, ale 20 kwietnia br. było spotkanie w Puńsku  

z przedstawicielami z Litwy i ustalone zostało, że będzie realizowany projekt i na Gminę jest 

50 tys. euro. Dodał, że za 30% kwoty można zrobić kawałek jakiejś inwestycji  

i zdecydowaliśmy, że będzie  to siłownia zewnętrzna. Stwierdził, że zastanawiano się nad 

lokalizacją i na początku myślano o parku, ale tu wchodziły uzgodnienia z konserwatorem 

zabytków, a na to nie było czasu. Wyjaśnił, że ustalono iż siłownia będzie zlokalizowana przy 

hali sportowej, za boiskiem i tam zostanie ustawionych 5 urządzeń. Wójt powiedział,  

że za resztę pieniędzy będzie zorganizowany festyn w 2018 r.  Stwierdził, że jego zdaniem 

projekt dojdzie do skutku i na tym spotkaniu ustalono również, że w ramach projektu  

do Wiżajn przyjedzie ok. 30 osób z Litwy i musimy im zapewnić jeden dzień zakwaterowania 

z wyżywieniem. Dodał, że w ramach tych osób będą dwie drużyny do siatkówki, 2 drużyny 

do przeciągania liny i jedna drużyna do piłki nożnej.  Wójt wyjaśnił, że gmina do całego 

projektu musi dołożyć 15%, a dofinansowanie wynosi 85%. Dodał, że jeżeli chodzi  

o organizację festynu, to chciałby to zrobić w taki sposób, że podpisze umowę z jednym 

wykonawcą, który zapewni całościową organizację festynu. Stwierdził, że decyzja w sprawie 

uczestnictwa w tym projekcie musiała zapaść bardzo szybko i dlatego nie miał czasu,  

żeby wcześniej przedstawić tą sprawę radnym. Dodał, że koszt przygotowania dokumentacji 

projektowej to 1600 zł. 

 Radny Pan Jan Dariusz Rudziewicz zapytał o rodzaj tej siłowni. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będzie to 5 urządzeń 

ale w tej chwili nie jest w stanie powiedzieć, jakiego rodzaju to będzie sprzęt. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

  

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez gminę Wiżajny. 
 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba ten temat 

uregulować i chodzi tu głównie o dyrektora i wicedyrektora szkoły. Dodał, że on proponuje 

podnieść dodatek funkcyjny dla dyrektorów szkół, gdyż u nas jest to najniższa stawka  

i jego propozycja jest taka, aby podnieść próg z 500 do 1000 zł i dodatek funkcyjny  

dla wicedyrektora do 500 zł. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że pozostałe zmiany  

to tylko sprawy kosmetyczne. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 
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Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Rozpatrzenie 

wniosku Wójta Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz zaopiniowanie uchwały w tej sprawie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego propozycja jest 

taka, aby podnieść stawkę za wodę o 0,10 zł i o 0,15 zł za ścieki. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, czy są jacyś dłużnicy, którzy nie płacą za wodę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że za wodę płacą 

wszyscy, bo jeżeli są spóźnienia to wysyłamy informację, że zostanie odłączona. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał wniosek  

(załącznik nr 6) Wójta Gminy i zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania. Z braku pytań, 

zapytał, kto jest za przyjęciem propozycji Wójta Gminy. Za oddano 12 głosów,  

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

 

 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia  górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi wykonywane przez przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie  

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na trenie Gminy Wiżajny.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że nie był wcześniej takiej 

potrzeby, a obecnie gmina musi określić górną stawkę za odbiór nieczystości od rolników 

indywidualnych. Dodała, że jest propozycja, aby górna stawka wynosiła 30 zł za m
3
 i 2,50 zł 

za jeden km transportowanego ładunku. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 

 

 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Strategii Rozwoju Gminy Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ta zmiana jest 

niezbędna do tego, aby można było złożyć wniosek o dofinansowanie budowy placu przy 

szkole podstawowej. Dodał, że projekt będzie składany do końca czerwca. 
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 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że pierwotnie w strategii nie 

było wytycznych odnośnie rewitalizacji, a jest to jeden z wymogów w składanym projekcie i 

trzeba dodać do strategii rozdział o rewitalizacji. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy to jest pisane specjalnie pod te cel i czy 

dodawany rozdział będzie obejmował przyszłościowe plany dotyczące rewitalizacji jakiegoś 

miejsca. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że tak. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zmiany  

w budżecie gminy na 2017 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy w trym roku ma robić 

festyn i dożynki, bo jeżeli tak, to na festyn będzie potrzebował 21 tys. zł, a na dożynki 11 tys. 

zł. Dodał, że darowiznę na naszą gminę w wysokości ok. 1000 zł ma wpłacić broker, który 

ubezpiecza gminę. Stwierdził, że może uda się już do sesji poznać wycenę remontu budynku 

gimnazjum. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

gminy (załącznik nr 10). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zgodnie z ustaleniami 

przekaże środki dla Policji na zakup kamizelek operacyjnych. Dodał, że były jeszcze inne 

prośby o dofinansowanie sztandaru, proporca, ale sprawa stanęła na tym, że formalnie nie 

można przekazać tych środków, gdyż działania tych stowarzyszeń bezpośrednio nie dotyczą 

gminy. Stwierdził, że bezpośrednio po sesji 1100 zł tak jak było ustalone zostanie przekazana 

na konto Komendy Miejskiej Policji w Suwałkach. 

Wójt powiedział, że należy podjąć ostateczną decyzję dotyczącą zakupu sprzętu  

do rozliczania wody, którym będą posługiwali się konserwatorzy. Wyjaśnił, że przy 

spisywaniu liczników konserwator wystawi fakturę i polecenie zapłaty. Stwierdził, że koszt 

takiego urządzenia to 15 tys. zł, a amortyzacja będzie trwała 3 lata. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że będzie też zwrot  

z ZUS, gdyż po kontroli okazało się, że mamy nadpłatę. Wyjaśniła, że wynika ona z tego,  

że za osoby powyżej 50 roku życia nie powinno się płacić składek na fundusz pracy,  

a u nas były one płacone, ale wszystko zostanie nam zwrócone. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jeżeli byłaby taka możliwość,  

to przy okazji robienia tej siłowni można pomyśleć nad tym, żeby w parku ustawić jakiś kącik  

dla dzieci i postawić w nim zjeżdżalnię, huśtawki, bo z tego co widzi, to mamy przychodzą  

z dziećmi do tego parku. Następnie zapytał,  z czego wynika obniżenie dotacji  

dla przedszkola. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że Pani Wierzchowska  

na początku robi swoje wyliczenie, a Wojewoda w trakcie wszystko weryfikuje na podstawie 

przesyłanych przez szkołę sprawozdań i najwidoczniej uznano, że należy zmniejszyć dotację. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że otrzymaliśmy notę 

obciążeniową z Urzędu Miasta Suwałki z tytułu uczęszczania naszych dzieci do przedszkola. 

Dodał, że sprawa poddana została wyjaśnieniom i okazała się, że nota obciąża nas za dzieci, 
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które już nie chodziły do przedszkola i zostało to zgłoszone do Urzędu Miasta i skorygowane. 

Stwierdził, że w przyszłości również będzie poddawane to kontroli, żeby nie płacić za coś, 

czego nie było. 

  

 

 

Do p-ktu 10 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jak zawsze zmiany w budżecie 

niosą za sobą zmiany w WPF. 

  

 

 

Do p-ktu 11 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok, sprawozdania finansowego 

za 2016 rok. 

 Członkowie Komisji Rewizyjnej dokonali analizy sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2016 rok (załącznik nr 11), sprawozdania finansowego za 2016 rok  

(załącznik nr 12) i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. Opinia Komisji Rewizyjnej w załączeniu 

(załącznik nr 13). 

 

 

 

Do p-ktu 12 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sporządzenie 

wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że po przeanalizowaniu dokumentów 

występuje o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2016 r. Następnie zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za tą propozycją. Za oddano 4 głosy, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium  

w załączeniu (załącznik nr 14). 

 

 

 

Do p-ktu 13 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 r. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 15). 
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Do p-ktu 14 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 16). 

 

 

 

Do p-ktu 15 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawy bieżące.   

 Pan Andrzej Rudziewicz powiedział, że zrodził się pomysł, aby zrobić przy gminie 

jakiś plac, czy ryneczek na którym lokalni wytwórcy będą mogli sprzedawać swoje produkty. 

Dodał, że chodzi o stworzenie czegoś w rodzaju gminnego targowiska. Stwierdził,  

że po zmianie przepisów, rolnicy mogą sprzedawać produkty do 20 tys. zł. Powiedział, że nie 

chodzi mu o robieniu jakiegoś specjalnego placu, wykładaniu go, tylko może na początek 

wystarczy jakaś tablica informacyjna i udostępnienie jakiegoś placu. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że obok urzędu między bankiem jest  

do wykorzystania cały plac. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ten plac będzie trzeba 

wyżwirować, tylko pytanie w jakim zakresie, bo jeżeli tylko żwir to jeszcze jest szansa,  

ale jeżeli trzeba go utwardzić to może być problem, bo to jest 3 klasa gruntu. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jeżeli chodzi o ten teren i wodę która 

tam stoi, to jest wina tego, że w latach 80-tych została tam wysypana glina z budowy byłe 

lecznicy, a na nią wysypano żwir. Stwierdził, że przez to teraz cały czas stoi tam woda,  

bo ta glina blokują wchłanianie jej do gruntu. 

 Pan Andrzej Rudziewicz powiedział, że nie chodzi mu o robienie jakiś specjalnych 

inwestycji pod ten cel, może na początek wystarczą proste rozwiązania typu tablica, jakaś 

informacja, że można tam rozstawić jakieś stoiska.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na letnie utrzymanie 

dróg miał 150 tys. zł i próbował coś z tego zaoszczędzić, ale obecnie zostało na koncie tylko  

5 tys. zł na remont dróg w tym roku. Stwierdził, że największymi ekspertami od remontu 

naszych dróg okazali się kierowcy mleczarni, którzy mówili rolnikom, że jak wójt nie posypie 

i nie zrobi drogi, to oni nie pojadą. Dodał, że 10 wywrotek żwiru to koszt ok. 5 tys. zł. 

Stwierdził, że nie ma środków, aby żwirować ten plac. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że może należy na początek ustalić jakiś 

dzień w tygodniu w którym taki bazarek zawsze by funkcjonował.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli w danym roku 

przekroczy kwotę 130 tys. zł, to każde następne prace muszą być prowadzone przez 

procedurę przetargową. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że nie ma co robić problemów, tylko na 

początek wystarczy jakaś tablica i mały kawałek powierzchni, na którym ludzie będą mogli 

rozstawić stoiska. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że na początku nie ma sensu wchodzić 

w jakieś inwestycje. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on patrzy realnie na tą 

sprawę i jest w stanie przygotować ten plac ale za tym idą określone wydatki. 
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 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że Gmina ma swój ciągnik i na początek 

wystarczy ten teren wyrównać. Dodał, że dodatkowo zwolniłby na początku osoby które będą 

tam sprzedawały z opłaty targowej, do czasu aż to wszystko zacznie działać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że przygotuje ten teren. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że należy ustalić termin do kiedy te prace 

będą wykonane. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że do końca tygodnia plac 

będzie gotowy. Następnie powiedział, że chce poruszyć kilka spraw i zacznie od obiektu 

gimnazjum. Wyjaśnił, że temat jest skomplikowany, ale pewne sprawy zostały już 

wyjaśnione. Dodał, że są pewne prace, które trzeba wykonać, ale jego wątpliwości i dyskusje 

z projektantami dotyczą poddasza. Wyjaśnił, że chce to zrobić na zasadzie zgłoszenia,  

a nie pozwolenia na budowę, bo w przeciwnym razie mogą być problemy i remont może się 

wydłużać i być bardziej kosztowny. Wójt powiedział, że chce aby góra tego budynku była 

robiona na zasadzie remontu. Dodał, że konieczne są również dwa hydranty, bo takie są 

przepisy. Stwierdził, że zostaje wykładzina, parkiet bo na dole wszystko jest idealne.  

Dodał, że jego zdaniem koszty nie powinny być duże, tym bardziej, że w dokumentacji 

nie uwzględniamy piwnicy. 

Wójt Gminy powiedział, że kolejną sprawą jest wysiedlenie mieszkańców z tego budynku  

na czas remontu i problemem może być Pani Koronowa, która nie ma za bardzo gdzie się 

wyprowadzić. Stwierdził, że na meble znajdzie miejsce, ale ten temat będzie ciężki  

do rozwiązania. Dodał, że może do sesji uda się już poznać koszt całej tej inwestycji. 

Wójt Gminy powiedział, że kolejną sprawą jest możliwość robienia projektu na oczyszczalnie 

ścieków, ale trzeba znaleźć partnera po stronie rosyjskiej. Dodał, że mamy wszystkie 

dokumenty, projekt ale strona rosyjska jest niepewnym partnerem i są duże wątpliwości,  

czy to robić. 

Wójt Gminy powiedział, że jeżeli chodzi o drogę na Wiżgóry to pieniądze już są 

zabezpieczone niebawem będzie ogłaszany przetarg na budowę tej drogi. 

Wójt powiedział, że PGE chce obłożyć gminę kosztami związanymi z korzystaniem ze 

słupów na których zamontowane jest oświetlenie. Dodał, że wrócił temat negocjacji stacji, 

która jest wybudowana obok Osiedla Wistuć, gdzie gmina poszła na ustępstwa dla PGE. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że to są spółki które nastawione są 

jedynie na zysk i nic innego ich nie interesuje, to że poszliśmy im na rękę też nie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że każda gmina powinna 

mieć podpisaną umowę z PGE na obsługę tego oświetlenia. Dodał, że wszyscy mają,  

ale on nie podpisał bo to wiąże się z kosztami, a PGE kwestionuje umowy gmin z innymi 

podmiotami i chcą, żeby im za to płacić. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał od kiedy ruszą prace na drodze w Leszkiemiach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że miały ruszyć od maja, 

ale jest jeszcze za mokro na drodze, żeby rozpocząć pracę z podbudową. 

 

 

Do p-ktu 16 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

  

 Wniosków nie zgłoszono. 
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Do p-ktu 17 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
20

. 
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